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Komisji Finansów Publicznych (nr 146) 
15 kwietnia 2021 r. 
Komisja Finansów Publicznych, obradująca pod przewodnictwem posła Henryka 
Kowalczyka (PiS), przewodniczącego Komisji, zaopiniowała: 

– wniosek Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej w sprawie 
zmiany przeznaczenia rezerwy celowej zaplanowanej w ustawie budżetowej 
na rok 2021. 

W posiedzeniu  udział  wzięli: Sebastian Skuza sekretarz stanu w Ministerstwie Finansów wraz 
ze współpracownikami. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Ksenia Angierman-Kozielska, Monika 
Biała – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 
Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):

Dzień dobry. Witam państwa bardzo serdecznie. Rozpoczynamy posiedzenie Komisji. 
Pierwszą czynnością, jakiej dokonamy, jest próbne głosowanie w celu stwierdzenia kwo-
rum. Proszę bardzo o oddanie głosu. 
Mam informację, że w systemie zalogowanych jest już 43 posłów, więc mamy kworum. 
Zatem otwieram posiedzenie Komisji Finansów Publicznych. 
Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje zaopiniowanie wniosku Ministra Finan-

sów, Funduszy i Polityki Regionalnej w sprawie zmiany przeznaczenia rezerwy celowej 
zaplanowanej w ustawie budżetowej na rok 2021. Równocześnie informuję, że posiedze-
nie zostało zwołane przez marszałek Sejmu na podstawie art. 198j ust. 2 regulaminu 
Sejmu. Wobec powyższego nie jest możliwe wprowadzenie zmian w porządku dziennym 
posiedzenia. 
Informuję, że posiedzenie będzie prowadzone z wykorzystaniem środków komuni-

kacji elektronicznej, umożliwiających porozumiewanie się na odległość. Chęć zabrania 
głosu proszę zgłaszać za pośrednictwem sekretariatu Komisji drogą mailową lub telefo-
niczną. Informuję równocześnie, że posłowie obecni na sali głosują za pomocą urządzeń 
do głosowania, logując się za pomocą legitymacji poselskiej. 
Na podstawie próbnego głosowania stwierdzam kworum. 
Przystępujemy do realizacji porządku dziennego. Proszę Ministra Finansów, Fundu-

szy i Polityki Regionalnej o przedstawienie wniosku w sprawie zmiany przeznaczenia 
rezerwy celowej w pozycji 4, zaplanowanej w ustawie budżetowej na rok 2021. Nie mam 
na podglądzie panów ministrów, ale pan Sebastian Skuza, tak? Pan minister Sebastian 
Skuza, proszę bardzo o przedstawienie wniosku. 
Proszę o chwilę cierpliwości, pan minister przeloguje się jeszcze raz, bo nie było słychać. 
Szanowni państwo, są problemy z otwartym połączeniem pana ministra z obrazem. 

Wobec tego ten wniosek zostanie przedstawiony drogą pośrednią, czyli przez telefon 
i mikrofon. Zatem, panie ministrze, oddaję głos. Będzie pana już słychać, tylko trochę 
inną drogą. Proszę bardzo. 

Sekretarz stanu w Ministerstwie Finansów Sebastian Skuza:
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo,… uprzejmie proszę o wyrażenie zgody… 

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Halo, halo... 
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Sekretarz stanu w Ministerstwie Finansów Sebastian Skuza:
Czy teraz jest lepiej? Czy teraz lepiej? Czy teraz lepiej... 

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Nie, nadal powtarza się głos.

Sekretarz stanu w Ministerstwie Finansów Sebastian Skuza:
Spróbujmy jeszcze raz. Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo,... 

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Na razie nie, panie ministrze. Przepraszam, ale...

Sekretarz stanu w Ministerstwie Finansów Sebastian Skuza:
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo... ustawy o finansach publicznych oraz w związku 
z wnioskiem Ministra Infrastruktury, złożonym w porozumieniu z Ministrem Spraw 
Wewnętrznych i Administracji uprzejmie proszę o wyrażenie pozytywnej opinii... zmiany 
przeznaczenia 12 177 tys. zł ujętych w rezerwie celowej budżetu państwa, część 83, pozy-
cja 4. Ta pozycja zawiera projekty ochrony przeciwpowodziowej w dorzeczu rzeki Odry 
i projekty ochrony przeciwpowodziowej w dorzeczu Odry i Wisły. Są to projekty reali-
zowane z udziałem środków kredytowych Banku Światowego i Banku Rozwoju Rady 
Europy. Środki z tych kredytów de facto przepływają przez rezerwę celową. I tu chodzi-
łoby nawet nie o zmianę pozycji rezerwy, tylko takie postawienie kropki nad „i” w nawią-
zaniu do opisu w informacji o rezerwie ogólnej i rezerwach celowych budżetu państwa, 
gdyż na realizację projektu „Odra” zostały zaplanowane środki  tylko w wysokości 3 
mln zł, natomiast nie zaplanowano tam środków… wykorzystania na ten projekt ekwi-
walentu złotowego środków kredytowych. Postulowane przesunięcie środków między 
tymi projektami umożliwi wykorzystanie dostępnych środków kredytowych na projekt, 
który kończy się w tym roku. Zmiana nie spowoduje zakłóceń w finansowaniu zadań, 
na które rezerwa celowa została pierwotnie zaplanowana. Bardzo proszę o pozytywne 
rozpatrzenie wniosku. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Dziękuję bardzo, panie ministrze, natomiast  jak będą pytania i odpowiedzi, to proszę 
tylko dopilnować, panie ministrze, żeby wszystkie głośniki u pana były wyłączone. Mam 
nadzieję, że choć trochę zrozumieliśmy pana ministra i ideę przeznaczenia zmiany tej 
rezerwy, a mianowicie, o przeniesienie do budżetu państwa kwot, które uzupełnią ekwi-
walent złotowy środków kredytowych z Banku Rozwoju Rady Europy, czyli tak naprawdę 
te środki przejdą przez budżet. Nie ma więc zmian, jeśli chodzi o meritum, tylko bardziej 
jest to zmiana formalna i droga przejścia środków finansowych na projekt ochrony prze-
ciwpowodziowej. 
Otwieram zatem dyskusję. Czy są jakieś pytania? Dziękuję, nie ma pytań. Wobec tego 

zaproponuję przyjęcie pozytywnej opinii Komisji w sprawie przedłożonego wniosku. Czy 
jest sprzeciw? Nie ma, dziękuję bardzo. 
Zatem stwierdzam, że wobec braku sprzeciwu Komisja Finansów Publicznych przy-

jęła pozytywną opinię w sprawie wniosku Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regio-
nalnej w sprawie zmiany przeznaczenia rezerwy celowej. 
Bardzo dziękuję  i bardzo dziękuję za wyrozumiałość w tych  trudnych warunkach 

technicznych. Dziękuję bardzo, zamykam posiedzenie Komisji. 
O, ponieważ – mam nadzieję, że jeszcze niektórzy mnie słyszą – kolejne posiedzenie 

nie zaczynamy punktualnie o 9.00, ponieważ został zgłoszony wniosek proceduralny 
do ustawy o przeniesieniu środków z OFE. Wobec tego ten wniosek musi zostać przegło-
sowany na sali plenarnej Sejmu i dopiero wtedy ewentualnie możemy rozpocząć posie-
dzenie Komisji. Tak, czyli bezpośrednio po zakończeniu głosowań. 


